

SCCAA/ICS Summer Camp 2025 Q&A

1. How much does the camp cost?

- Half-day: \$470 per session (Session 2: \$425)
- Full-day: \$940 per session (Session 2: \$850)

2. What is the age requirement for registration?

- All children registering for the summer camp must follow the grade level they will enter in Fall 2025.

3. How do I register and make a payment?

- Log in to the ICS website's summer camp registration page or scan the QR code on the poster.
- Fill out the course selection Google Form. After submitting, you will receive a confirmation email, which includes the payment link at the bottom.

4. How do I make a payment?

- Click the payment link and register for a TeamUp account, select the courses you want, and complete payment separately for each child/session/course.
Important Notes:
- The TeamUp payment system only allows one course per transaction. If you select both a morning and afternoon course for a specific session, you must make two separate payments.
- For K-1st grade full-day courses, you must select both the morning and afternoon sessions and complete payment for both to finalize registration.

5. When is payment due?

- After submitting the Google Form, please log in to the TeamUp payment system and complete your payment within 24 hours. Otherwise, your registration will be canceled.

6. Does registration guarantee a spot?

- No. All courses are on a first-come, first-served basis. If a course is full and you have already made a payment, we will notify you and place you on the waitlist.

7. Are there any discounts?

- A \$45 early registration discount is available from March 15 – April 20.
- Regular tuition from April 21.


8. Can I get a refund if I cancel?

- Refund requests must be in writing and processed as follows:
By April 30: 90% refund
By May 15: 85% refund
By May 31: 60% refund
After May 31: No refund
- A \$45 processing fee is non-refundable.

9. Can I change my child's session?

- Yes, but changes must be requested at least one week before the start of the session and require a \$25 administrative fee.





SCCA/ICS Summer Camp 2025 Q&A

10. Can I participate in one week from each of two different sessions? ?
 - No, registration must follow the designated two-week period for each session.

 11. What are the drop-off and pick-up rules?
 - Camp hours: 9:00 AM – 4:00 PM
 - Early drop-off : 8:00 AM – 9:00 AM; Late Pick-up: 4:00 PM – 5:00 PM
 - Children must be signed in/out by an authorized adult (18+).


 12. Can my child eat lunch at the summer camp?
 - If your child is enrolled in both the morning and afternoon sessions, they can eat their own packed lunch under teacher supervision during the lunch time (leaving the campus is not allowed). Lunch supervision is free of charge.
 - The school partners with The Lunch Mob to assist parents in pre-ordering lunches. Detailed information will be included in the welcome letter sent before the start of the summer camp.
 - All food and snacks must be nut-free. No food sharing is allowed.

 13. Are electronic devices allowed?
 - No. Phones, game devices, personal toys or trading cards must be turned in at the start of the day. The school is not responsible for lost or damaged items.

 14. What happens if my child has an emergency?
 - 911 will be called for any medical emergencies. Parents must reimburse SCCA/ICS for any medical expenses incurred.

 15. What if my child has special needs?
 - Children with special needs are evaluated on a case-by-case basis.
 - If a student requires one-on-one care, parents may need to seek alternative programs.
 -

 16. What items are prohibited at camp?
 - Gum (one-day suspension if brought).
 - Electronic devices (must be submitted to staff).

 17. How do I contact the camp for additional questions?
 - Email reg@scca.org for any questions or requests.
- 

SCCAA/ICS 2025 夏令營 常見問題



1. 夏令營費用是多少？
 - 半天課程：\$470/每期 (第二期：\$425)
 - 全天課程：\$940/每期 (第二期：\$850)
2. 報名限定的年齡以什麼為標準？
 - 所有報名夏令營的孩子都以2025年秋季入學所進入年級為準。
3. 如何報名並付款？
 - 登入 ICS 網站的夏令營報名頁面，或掃描海報上的 QR 碼。
 - 填寫課程選擇 Google 表單，提交後，您將收到確認郵件，Google表單底部包含付款連結。
4. 如何付款？
 - 點擊付款連結，註冊 TeamUp 帳號，選擇您要的課程，並為每位孩子/每期/每門課程分別付款。
 - 重要說明：
 - TeamUp 付款系統每次僅能支付一種課程，若選擇某一期的上午+下午課程，須分別支付兩次。
 - K-1 年級的全天課程，必須選擇上午+下午，並完成兩者的付款，方視為報名成功。
5. 付款截止時間？
 - 填寫 Google 表單報名後，請在 24 小時內登入 TeamUp 付款系統並完成付款,否則名額將被取消。
6. 報名是否保證有名額？
 - 否。所有課程皆以先到先得為原則。若課程已滿且您已付款，我們將通知您，並將您列入等候名單。
7. 是否有優惠折扣？
 - 3 月 15 日 - 4 月 20 日期間，可享有 \$45 早鳥折扣。
 - 4 月 21 日起恢復原價。
8. 取消報名可以退款嗎？
 - 退款申請須以書面方式提交，退款標準如下：
 - 4 月 30 日前：退還 90% 學費
 - 5 月 15 日前：退還 85% 學費
 - 5 月 31 日前：退還 60% 學費
 - 5 月 31 日後：不提供退款
 - \$45 退款處理費不予退還。
9. 可以更改課程時間嗎？
 - 可以，但須在該期課程開始前至少 一週前 提出申請，且需支付 \$25 行政手續費。



SCCCEA/JCS 2025 夏令營 Q&A



10. 可以跨兩個期別，各參加一個星期嗎？
 - 不可以。報名須依循每一期指定的兩週時間。
11. 接送規定？
 - 營隊時間：9:00 AM – 4:00 PM
 - **提早送達：**8:00 AM – 9:00 AM；**延遲接送：**4:00 PM – 5:00 PM
 - 孩子必須由 18 歲以上的授權成人 簽到及簽出。
12. 孩子可以在夏令營吃午餐嗎？
 - 若報名上午+下午課程，孩子可在老師的監管下 食用自備午餐 (不得離校)。午餐監管不收取費用。
 - 學校和The Lunch Mob合作，協助家長事先安排預購午餐。相關詳情會在夏令營開始前的歡迎信中告訴家長。
 - 所有食物和點心須無堅果成分，禁止食物分享。
13. 可以攜帶電子設備嗎？
 - 不可以。手機、遊戲設備、個人玩具或遊戲卡需在每日活動開始時交給工作人員，學校對於遺失或損壞的物品概不負責。
14. 如果孩子發生緊急狀況怎麼辦？
 - 若遇醫療緊急狀況，將直接撥打 911，家長需負擔所有醫療費用。
15. 如果孩子有特殊需求怎麼辦？
 - 具有特殊需求的孩子，將依個案進行評估。
 - 若學生需要 一對一照護，家長可能需考慮其他合適的課程或機構。
16. 夏令營有哪些禁止攜帶的物品？
 - 口香糖 (攜帶者將被處以一天停課)
 - 電子設備 (需交由工作人員保管)
17. 如有其他問題，如何聯繫夏令營？
 - 請發送電子郵件至 reg@sccca.org 諮詢。

